
Novo iz Šentjošta
3. junija je bilo v Sentjoštu zopet veselo. Imeli smo

slovesen zaključek glasbene šole - Šentjošt.
To je bil že drugi javni nastop in sicer prikaz

dveletnega truda in dobre volje.
Ker je gJasba resnično govorica srca, vsi vemo, da

je to najboljša naložba za naše otroke. Prepričani
smo, da so otroci zato boljši, bolj prijateljski med
seboj, skratka bolj plemeniti.

Glasbena šola pa je nastala takole: Dolgo smo
čakali, da jo bodo ustanovili v Polhovem Gradcu.
Bila je že v nastajanju, pa so nastale nepremoslljive
težave. Na Dobrovo nam je zaradi slabe avtobusne
zveze tudi onemogočeno, pa ne samo to, tudi vpis je
omejen. Ko smo se zanimali na Oobrovi kako in kaj,
nas je tov. profesorica Šindičeva vzpodbudila z bese-
dami: počakajte še dve leti, da končam in me upoko-
jijo, pa bom prav rada prišla gor k vam. Ne dve ieti pa
res ne moremo čakati, saj nam otroci rastejo kot
konoplje in smo dali v oglas: Nadarjena mladina išče
profesoja glasbe... Javil se je profesor Janez Vidrih,
dirigent in komponist, poln energije. On je začel
oktobra 1982 poučevati blok flavto, klarinet, troben-
to in klavir. Tudi za kitaro je bilo veliko zanimanje.
Preko svojega prijatelja nam je tov. Vidrih priporočal
mlado dekle Darjo Horvat, študentko fizike. Ona
igra zelo uspešno že več let kitaro pri prof. Rusu, ki
vodi edini kitarski ansambel pri nas. Naša Darja hodi
sedaj k nam že tudi drugo leto. Kitar je 10, prav
toliko blok flavte, 4 klarinetov, 8 klavirjev in 2 har-
moniki. Stvar se je tako razmahnila, da je bilo treba
misliti v naslednjem šolskem letu že na tretjega učite-
lja. Zopet nasvje prof. Vidrih rešil iz zagate. Pridobil
je svojega poklicnega kolega Janeza Kumra. On se-
daj poučuje klavir, harmoniko in solo petje. Ta pro-
fesor je namreč vodil pred leti odlične pevske zbore.
Tako smo imeli na letošnjem zaključku priliko poslu-
šati še solo petje in sicer Mihelo Trček. Zapela nam je
tri pesmi - zelo samozavestno in doživeto.

Se to bi rada pristavila, da vse kar naša mladina že
zna, zelo koristno uporabljamo na raznih proslavah in
ob drugih podobnih prilikah.

Tako je glasbena šola vsestranskega pomena. Na
javni nastop smo povabili tudi ljudi iz krajevne skup-
nosti Horjul, osnovno šolo, glasbeno šolo" Vič in
občino Vič. Naša občina nam je lansko leto zelo
veliko pomagala pri nakupu klavirja. Zelo smo bili
veseli predvse profesorica Šindič iz glasbene šole Vič.
Ona se je zelo pohvalno izrazila rekoč, res nisem
pričakovala takega uspeha in take nadarjenosti v teh
hribih.

Zagotovila je, da je vsem otrokom odprta možnost
polaganja izpita. To pa je tudi naš namen, da dobimo
potrdilo, da naše delo le ni zastonj. Profesorjem pa
tudi neke vrste potrditev, da še niso, čeprav že upo-
kojeni - za v staro šaro. Vsem hvala.

Vprašujemo pa se, koliko je v mestih inteligence,
ki zapravljajo svoj čas in znanje, namesto, da bi šii
ven na deželo, na zrak in s tem koristili sebi in
drugim. IVANKA KAVČIČ


